
Interpellation 
Till: Ordförande Tekniska nämnden

Kallis och halkan 
Kallisbryggan är avstängd. Igen, Regionens egen personal konstaterade vad de badande 
konstaterat under hela våren sommaren och hösten; att bryggan är såphal. Resultatet av denna 
upptäckt är att bryggan stängts, först inne vid land men nu tydligen en bit ut på bryggan. 

Som bekant är Kallis platsen för det som stolt kallas ”Visby havsbad”. Bastun är välbesökt under 
den period av året den är öppen och Kallisbryggan är mycket välbesökt dygnets alla timmar 
under sommaren. Oomtvistat ligger Kallisbryggan på en väldigt attraktiv plats, mitt i världsarvet,. 
Den är populär men dess uppenbarelse är sorglig. ”En skam” som en insändarskribent uttryckt 
det. Inget av platsens tidigare kvaliteter med ett riktigt kallbadhus finns idag kvar. Platsen är 
populär, men sorgligt eftersatt. 

Under året har X klagomål på Kallis inkommit till teknikförvaltningen. Beslutet som fattades 
tidigare 2023 var att bryggan skulle renoveras men inga anbud inkom och upprustningen har lagts 
på is; någon sorts permafrost. 

Bryggan har inte, som tidigare somrar, rengjorts från de hala algerna. Argumentet förefaller vara 
att ”algerna ändå kommer tillbaka” och att ”badande får vara försiktiga”. År efter år slösar vi bort 
den resurs vi har mitt Visby - ett attraktivt läge för ett fungerande havsbad. 

Vi som är vänner av kallbad, attraktiva platser och medborgarnytta och ser hur andra städer 
vårdar och värnar sina populära havsbad är frustrerade. 

Därför vill jag fråga tekniska nämndens ordförande:  
1. Vad avser du a, göra, kort- och långsik:gt för a, göra bryggan så säker som möjligt 

:ll en ny brygga kan byggas? 
2. Anser du a, Kallis som plats idag ny,jas på e, för medborgarna a,rak:vt sä,? 
3. När får Liberalerna svar på sin mo:on om e, ny, kallbadhus? 
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